
Zápis
z jednání Zastupitelstva obce Paseky nad Jizerou,

které se konalo ve čtvrtek 27.1.2011 od 17.00 hod  na obecním úřadě
Přítomni: H. Růžičková, A. Bariaková, J. Soukup, D. Špidlen, Z. Jirouš, M. Řípa, Ing. A. Koucký,

 L. Waldmann
Omluven: P. Jerie

Byli přítomni 3 občané.

Program :

1.  Volba ověřovatelů zápisu  a zapisovatelky
2.  Schválení programu jednání
3.  ČEZ – smlouva o smlouvě budoucí na uzavření věcného břemene – p.p.č. 1591/1,   1639/2 
4.  P. Maděra – žádost o zřízení věcného břemene na p.p.č. 591/1, 591/2 - přístup k nemovitosti č.p. 

 275 
5.  Signalbau a.s. - Smlouva o dílo – veřejné osvětlení hoření Havírna 
6.  Liberecký kraj – smlouva o spolupráci při zajištění dopravní obslužnosti 
7.  Žádost o poskytnutí příspěvku na činnost : 
     Jizerky pro Vás, o.p.s.,  Sdružení   důchodců ČR, Svatováclavský sbor
8.  Návrh plánu péče o CHKO Jizerské hory na období 2011- 2020 
9.  Prodej nepotřebného majetku – nabídka 

10.  Cena vodného a stočného pro rok 2011 
11.  Různé

1. Starostka Hana Růžičková zahájila jednání a navrhla ověřovatele zápisu A. Bariakovou a 
J. Soukupa. Jako zapisovatelka byla navržena A. Nesvadbová. 
Hlasováno: pro 7 proti 0 zdržel se 0

2. Schválení programu jednání
Zastupitelé byli seznámeni s navrženým programem, který byl rozšířen v bodě 3 (Smlouva o 
smlouvě budoucí na věcné břemeno), v bodě 7 (žádost o finanční příspěvek na činnost Paseky 
OUTDOOR o.s.)  a inventury 2010. 
Hlasováno o navrženém programu: pro 7 proti 0 zdržel se 0

3. ČEZ – smlouva o smlouvě budoucí  na uzavření věcného břemene p.p.č. 1591/1, 1639/2 a 
1576/5
Jedná se o kabelizaci elektrického vedení v Havírně. Kabelové vedení bude uloženo do země, ČEZ 
žádá o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí na věcné břemeno na výše uvedených pozemcích za 
cenu 10.000,- Kč. V této chvíli se dotavil L. Waldmann. Obec musí v této souvislosti vyřešit 
stávající veřejné osvětlení. P. Jirouš navrhnul dát do podmínek zachování stávajícího telefonního 
připojení. 
Hlasováno: pro 8 proti 0 zdržel se 0

Další akcí je  kabelizace elektrického vedení na p.p.č. 281, 284/1,283/2,283/1,284/2,274/2 a 
uzavření smlouvy o smlouvě budoucí na věcné břemeno na těchto pozemcích za cenu 1.400,- Kč. 
Hlasováno: pro 7 proti 0 zdržel se 1
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4. P. Maděra – žádost o zřízení věcného břemene na p.p.č. 591/1 a 591/2 – přístup k nemovitosti 
čp. 275
Pan Petr Maděra žádá o zřízení věcného břemene na p.p.č. 591/1 a 591/2  z důvodu přístupu k čp. 
275. Zastupitelstvo souhlasí se zřízením věcného břemene za podmínky,  že na zmíněných parcelách 
nebudou přípustné žádné terénní úpravy bez souhlasu majitele. Protože se jedná o přístupovou cestu 
i k nemovitostem č.p. 274 a 151, budou osloveni majitelé těchto nemovitostí, zda mají zájem být 
účastníky smlouvy o zřízení věcného břemene. Věcné břemeno bude zřízeno za 1.000,-Kč. 
Oprávnění z věcného břemene uhradí též náklady spojené s vkladem do katastru nemovitostí. 
Hlasováno: pro 8 proti 0 zdržel se 0

5. Signalbau  a.s. - Smlouva o dílo – veřejné osvětlení hoření Havírna
Zastupitelstvo bylo seznámeno se smlouvou o dílo na realizaci nového elektrického vedení pro 
veřejné osvětlení v hoření Havírně. Tato akce je vyvolána investiční akcí ČEZu, v rámci které bude 
provedena výměna starého elektrického vedení za vrchní kabelové.  Navržená cena je 59.900,-Kč 
bez DPH. Zastupitelstvo navrhlo začlenit do smlouvy i provedení revize. 
Hlasováno: pro 8 proti 0 zdržel se 0

6. Liberecký kraj – smlouva o spolupráci při zajištění dopravní obslužnosti 
Krajský úřad Libereckého kraje nám zaslal jako každý rok smlouvu o zajištění dopravní obslužnosti 
v Pasekách nad Jizerou na rok 2011. Cena zůstala stejná 90,-Kč/obyvatele, tj. celkem 22 140,- Kč. 
Hlasováno: pro 8 proti 0 zdržel se 0

7. Žádost o poskytnutí příspěvku na činnost :
a) Jizerky pro Vás o.p.s – žádají o příspěvek na udržování běžeckých tras okolo Štěpánky, které také 
slouží pro obyvatele a návštěvníky Pasek n.J.  Zastupitelé souhlasí s příspěvkem ve výši 50.000,-Kč.
Hlasováno: pro 8 proti 0 zdržel se 0
b) Sdružení důchodců ČR – žádají o příspěvek na svoji činnost spojenou s poznávacími zájezdy pro 
svoje členy. Zastupitelé souhlasí s příspěvkem ve výši 6.000,- Kč. 
Hlasováno: pro 8 proti 0 zdržel se 0
c) Svatováclavský sbor – žádá o příspěvek na pořádání tradičních Paseckých hudebních slavností. 
Zastupitelé souhlasí s příspěvkem ve výši 20.000,- Kč. 
Hlasováno: pro 8 proti 0 zdržel se 0
d) Paseky OUTDOOR o.s. – tato organizace žádá o příspěvek na svoji činnost. Zastupitelé souhlasí 
s příspěvkem 6.000,- Kč. 
Hlasováno: pro 8 proti 0 zdržel se 0
  

8. Návrh plánu péče o CHKO Jizerské hory na období 2011- 2020 
Nejdůležitějším bodem návrhu plánu péče o CHKO Jizerské hory je návrh změny hranice CHKO JH 
a KRNAP. Zastupitelé po delší diskusi navrhují řešit případnou změnu hranice jako celek ( území 
III.zóny i ochranného pásma), nikoli jen na území III. zóny KRNAP, jak je v návrhu uvedeno. 
Pověřují tímto starostku obce k podání připomínky.

9. Prodej nepotřebného majetku 
Obec Paseky nad Jizerou nabídla k prodeji nepotřebný majetek. Jedná se o nakladač, Multicar a 
sněžný skutr. Po vyvěšení na úřední desce přišla jedna nabídka k odprodeji. Zájemce nabízí na 
nakladač 10.000,- Kč, Multicar za 18.000,- Kč a sněžný skutr za 35.000,- Kč, vše jsou ceny bez 
DPH. Zastupitelé souhlasí s prodejem nakladače a Multicar za výše uvedené ceny. Výše nabídnutá 
cena za sněžný skutr nebyla akceptována. Budou prověřeny další možnosti prodeje skútru. ( např. 
prostřednictvím SPLV ČR). Odvoz prodaných věcí bude proveden v co nejkratším termínu 
(nakladač nejpozději do 30.4.2011) .
Hlasováno: pro 8 proti 0 zdržel se 
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10. Cena vodného a stočného pro rok 2011 
Zastupitelé byli seznámeni s kalkulací vodného a stočného na rok 2011.Vodné 18,- Kč / m3 a stočné 
20,- Kč/m3 + DPH.
Hlasováno: pro 8 proti 0 zdržel se 0

11. Zastupitelé obdrželi výslednou kalkulaci ceny vodného a stočného za rok 2010 a dále plnění 
rozpočtu za rok 2010. Současně byli informováni o posledním rozpočtovém opatření roku 2010
č. 4/2010 ve výši 1,24 Kč. 
Zastupitelstvo bere na vědomí. 

12. Různé
a) Starostka předložila zastupitelům výsledky inventur za rok 2010. Nebyly zjištěny manka nebo 

přebytky. K 31.12.2010 proběhlo přeřazení dlouhodobého majetku v pořizovací ceně pod 40 
tis.Kč do drobného dlouhodobého majetku. 
Hlasováno: pro 8 proti 0 zdržel se 0

b) Zastupitelé byli seznámeni o lednovém jednání s Policií ČR ohledně dopravního značení po obci 
a omezení tonáže po místních komunikacích. Také se jednalo o umístění zrcadla při výjezdu 
z Pasek do Vilémova na hlavní silnici. 

c) Bude uskutečněno výběrové řízení na místo účetní - rozpočtář na Obecní úřad v Pasekách nad 
Jizerou na dobu určitou. Přihlášky do 31.1.2011 (zástup po dobu trvání mateřské a rodičovské 
dovolené).

d) D. Kašťák, který provozuje rychlé občerstvení u horní stanice vleků, požádal o prodloužení 
smlouvy, kterou má uzavřenu s obcí Paseky nad Jizerou a platnost užívání má do 31.3.2011. 
Navrženo jednat za obec s KRNAP o pozemku, na kterém je provozováno občerstvení o dalším 
užívání. 

e) Starostka vyzvala zastupitele, aby vznesli návrhy do nového rozpočtu na rok 2011. 

f) Pan P. Červinka se dotázal, za jakých podmínek má řešit napojení jeho vlastní vody do čp. 237 
a vypouštění odpadních vod. Bylo mu odpovězeno, že další vodovodní přípojka bude osazena 
novým vodoměrem. Úhrada vodného a stočného bude prováděna dle naměřených hodnot.  

g) Pan A. Koucký navrhl, aby se několikrát v roce konalo setkání s občany. Zastupitelé souhlasili, 
aby se občané dozvěděli o aktuálních informacích a dění v obci. Vše bude včas vyvěšeno na 
informačních tabulích a na úřední desce. 

h) Starostka informovala přítomné o plánovaných změnách Památníku ZV ze strany provozovatele 
KRNAP. Ještě proběhnou další jednání ohledně dalšího provozu muzea. 

i) Pan Josef Nosek vznesl dotaz na přítomné zastupitele, týkající se dalšího rozvoje lyžařského 
střediska. Poukazoval na nedostatky a nutnosti investovat do oprav a obnovy lyžařského areálu. 
Zastupitelé mu na mnoho dotazů odpověděli a došli k závěru, aby vedoucí M. Neumann 
předložil vizi o dalším rozvoji lyžařského střediska, který bude konzultován se zastupiteli. 
Hlasováno: pro 8 proti 0 zdržel se 0

Ověřovatelé zápisu:
Andrea Bariaková…………………………………..datum……………................

Jaroslav Soukup…………………………………….datum………………………
Starostka:

Hana Růžičková…………………………………….datum………………………
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Usnesení
z jednání Zastupitelstva obce Paseky nad Jizerou, které se uskutečnilo 

ve čtvrtek 27. ledna 2011 od 17.00 hod na obecním úřadě

Zastupitelstvo schvaluje:
 1/2011- ověřovatele zápisu A. Bariakovou, J. Soukupa a zapisovatelku A. Nesvadbovou
 2/2011- navržený program jednání
 3/2011- uzavření smlouvy o smlouvě budoucí s firmou ČEZ na věcné břemeno na p.p.č. 1591/1,  

1639/2 a 1576/5 za cenu 10.000,- Kč
 4/2011- uzavření smlouvy o smlouvě budoucí s firmou ČEZ na věcné břemeno na p.p.č. 281,284/1, 

283/1, 283/2, 284/2, 274/2 za cenu 1.400,- Kč
 5/2011- uzavření smlouvy o dílo s firmou Signalbau a.s. na rekonstrukci veřejného osvětlení za cenu 

59.900,- bez DPH + revize
 6/2011- zřízení věcného břemene na p.p.č. 591/1 a 591/2 pro přístup k nemovitostem 275 a dalším 

dle dohody
 7/2011- uzavření smlouvy na dopravní obslužnost pro rok 2011 za 90,-Kč/obyvatele,tj. 22.140,- Kč
 8/2011- příspěvek na činnost Jizerky pro Vás o.p.s. ve výši 50.000,- Kč
 9/2011- příspěvek na činnost Sdružení důchodců ČR ve výši 6.000,- Kč
10/2011- příspěvek na činnost Svatováclavského sboru na pořádání hudebních slavností ve výši     

20.000,- Kč
11/2011- příspěvek na činnost Paseky OUTDOOR a.s. ve výši 6.000,- Kč
13/2011- prodej nakladače za 10.000,- Kč a Multicar za 18.000,- Kč, ceny jsou bez DPH
15/2011- cenu vodného 18,- K/m3 č a stočného 20,- Kč/m3  pro rok 2011, cen jsou bez DPH
19/2011- inventury 2010 

Zastupitelstvo ukládá starostce :
12/2011- zaslat připomínku k návrhu plánu péče o CHKO Jizerské hory týkající se změny hranic mezi 

CHKO JH  a KRNAP
14/2011- prověřit další možnosti prodeje sněžného skútru
21/2011- jednat s KRNAP ohledně užívání pozemku,na kterém je rychlé občerstvení (D. Kašťák)

Zastupitelstvo ukládá vedoucímu lyžařského střediska:
22/2011- předložit plán rozvoje lyžařského střediska

Zastupitelstvo bere na vědomí:
16/2011- výslednou kalkulaci ceny vodného a stočného za rok 2010
17/2011- rozpočtové opatření č. 4/2010 
18/2011- výběrové řízení na funkci účetní-rozpočtář  obce Paseky nad Jizerou 

Ověřovatelé zápisu:
Andrea Bariaková…………………………………..datum……………................

Jaroslav Soukup…………………………………….datum………………………

Starostka:
Hana Růžičková…………………………………….datum………………………
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